
FinancieÈ le-verhoudingswet en enkele
andere wetten en regels inzake de
invoering van deze wijziging in
verband met een herziening van het
verdeelstelsel voor het Provincie-
fonds (25185);
- het wetsvoorstel Goedkeuring van
de op 28 november 1994 te Brussel
tot stand gekomen Partnerschaps- en
Samenwerkingsovereenkomst tussen
de Europese Gemeenschappen en
hun Lid-Staten, enerzijds, en de
Republiek MoldavieÈ , anderzijds (Trb.
1995, 71), de op 23 januari 1995 te
Brussel tot stand gekomen
Partnerschaps- en Samenwerkings-
overeenkomst tussen de Europese
Gemeenschappen en hun Lid-Staten,
enerzijds en de Republiek
Kazachstan, anderzijds (Trb. 1995,
144), de op 9 februari 1995 te Brussel
tot stand gekomen Partnerschaps- en
Samenwerkingsovereenkomst tussen
de Europese Gemeenschappen en
hun Lid-Staten, enerzijds en de
Republiek Kirgizstan, anderzijds (Trb.
1995, 145) (25086);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Wet op de inkomstenbelasting 1964
en de Wet op de loonbelasting 1964
in verband met een verhoging van
de ouderenaftrek en de aanvullende
ouderenaftrek (25346).

Ik stel voor, de spreektijden bij de
behandeling van het Algemene
Rekenkamerrapport steunverlening
grote ondernemingen nader vast te
stellen op 15 minuten voor PvdA,
CDA en VVD, 13 minuten voor D66, 7
minuten voor GroenLinks, 5 minuten
voor de overige fracties en 2,5
minuut voor de groep-Nijpels en het
lid Hendriks.

Ik stel voor, de stukken 18106, nr. 80,
23563, nr. 2, 25000-V, nr. 77, 25000-X,
nr. 78, en 25000-XI, nr. 62, voor
kennisgeving aan te nemen.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer De Cloe.

De heer De Cloe (PvdA): Voorzitter!
Afgelopen dinsdag heeft een overleg
plaatsgevonden met de minister van
Verkeer en Waterstaat en staatssecre-
taris Netelenbos van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschappen. Daarin is
gesproken over het leerlingenvervoer
van gehandicapte kinderen. Namens
de collega's Koekkoek, Cornielje en
Lambrechts verzoek ik u het verslag

van dat overleg op de agenda van
volgende week te plaatsen.

De voorzitter: Ik neem aan dat
daartegen geen bezwaren zijn. Dan
zullen wij op de agenda van
volgende week een klein plekje
zoeken voor de afronding van dit
algemeen overleg.

Het woord is aan de heer Van der
Linden.

De heer Van der Linden (CDA):
Voorzitter! Nu de heer Ter Veer beide
moties (25229, nrs. 15 en 16) onder
druk van de heer Blauw heeft
aangehouden, wil ik u verzoeken de
motie op stuk nr. 13 ook aan te
houden.

De voorzitter: Op verzoek van de
heer Van der Linden stel ik voor, zijn
motie (25229, nr. 13) van de agenda
af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Hendriks.

De heer Hendriks: Voorzitter! U
heeft zojuist een voorstel gedaan
voor spreektijden. Aan mij is 2,5
minuut toegezegd. Gisteravond kreeg
ik voor de tweede termijn van het
debat over het Securitel-arrest 75
seconden spreektijd. 75 seconden! Is
het mogelijk dat ik er een halve
minuut of een minuutje bij krijg?

De voorzitter: Het lijkt mij beter de
spreektijden voor dit type debatten
zo te laten. Volgend jaar kan de
nieuwe Kamer dit punt weer eens
bekijken. De verhoudingen zijn dan
waarschijnlijk ook weer anders. U
weet dat uw spreektijd van 2,5
minuut de fall-out is van hetgeen
eerder is gebeurd in dit huis.

De heer Hendriks: Voorzitter! U
spreekt over volgend jaar. Ik ben
graag een man van de tijd en bij de
tijd. Ik wil graag optimaal kunnen
meedoen aan de debatten. Het lukt
mij gelukkig, maar ik moet daarbij
wel op de tenen lopen.

De voorzitter: Dat hebben wij
gisteravond gezien, maar u deed dat
bekwaam.

Aan de orde zijn de stemmingen
over drie moties, ingediend in het
debat over de varkenspest, te
weten:
- de motie-Van der Linden houdende
het verzoek vaccineren politiek
bespreekbaar te maken in de
Europese Raad (25229, nr. 14);
- de motie-Stellingwerf c.s. over een
vrijwillige fokstop (25229, nr. 17);
- de motie-M.B. Vos over het gebied
waarvoor een fokverbod van kracht
is (25229, nr. 18).

(Zie vergadering van heden.)

De voorzitter: Mij is gevraagd om
heropening van de beraadslaging. Ik
stel voor, aan dit verzoek te voldoen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: De motie-M.B. Vos
(25229, nr. 18) is in die zin gewijzigd,
dat het dictum thans luidt:

Motie

''verzoekt de regering het gebied
waarvoor een fokverbod van kracht
is uit te breiden met die gebieden
waar zich de afgelopen weken
nieuwe uitbraken hebben voorge-
daan en de verwachting reeÈel is dat
de ziekte zich over vier maanden nog
zal manifesteren,''.

Deze gewijzigde motie is ingediend
door de leden M.B. Vos en Huys.
Naar mij blijkt, wordt zij voldoende
ondersteund.

Zij krijgt nr. 20 (25229).
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De heer Blauw (VVD): Voorzitter!
Mag ik nog een vraag stellen over de
gewijzigde motie van mevrouw Vos?

In het dictum zegt mevrouw Vos
dat het naar verwachting reeÈel is dat
er op het moment van de geboorte
van de biggen nog pest heerst. Ik
neem aan dat die reeÈ le verwachting
mede gebaseerd is op veterinair
onderzoek.

Mevrouw Vos (GroenLinks): Die
vraag kan ik met ja beantwoorden.

De beraadslaging wordt gesloten.

In stemming komt de motie-Van der
Linden (25229, nr. 14).

Voorzitter
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De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het CDA, de
groep-Nijpels, het AOV, de CD en het
lid Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Stellingwerf c.s. (25229, nr. 17).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, het GPV,
de SGP, de RPF, de VVD, de
groep-Nijpels, het AOV, de CD en het
lid Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de gewijzigde
motie-M.B. Vos/Huys (25229, nr. 20).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, het GPV,
de SGP, de RPF, de VVD, de
groep-Nijpels, het AOV, de CD en het
lid Hendriks voor deze gewijzigde
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

De vergadering wordt enkele
minuten geschorst.

Voorzitter: Van der Hoeven

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- het wetsvoorstel Wijziging
van de Wet op de
telecommunicatievoorzieningen
in verband met de invoering van
het veilen van schaarse frequen-
ties voor systemen van digitale
mobiele telecommunicatie
(veilen frequenties mobiele
telecommunicatie) (25171);

- de brief over de tijdelijke
regeling commerciële omroep
(verdeling FM-frequenties)
(24095, nr. 12).

De (algemene) beraadslaging wordt
hervat.
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Minister Jorritsma-Lebbink:
Mevrouw de voorzitter! Ik begin met
het bedanken van de Kamerleden
voor hun inbreng bij de behandeling
van dit wetsvoorstel, waar sommi-
gen met veel verwachting op hebben
zitten wachten en waarvan sommi-
gen eigenlijk vonden dat het op een
andere manier had moeten worden
georganiseerd. Ik kom daar straks
graag op terug.

Het is belangrijk om nogmaals te
releveren dat dit wetsvoorstel de
procedure voor het verlenen van
vergunningen voor mobiele
telecommunicatie op een drietal
punten echt wijzigt. Allereerst
bepalen wij dat bij de vergunning-
verlening voor mobiele netten in
beginsel het veilingmechanisme
wordt gehanteerd. Slechts als er
evenveel of minder vraag is naar
frequenties dan er beschikbaar zijn,
zal er geen veiling plaatsvinden. Met
andere woorden: geen schaarste,
dan ook geen veiling. Dat lijkt een
goed uitgangspunt.

Ten tweede wordt de mogelijkheid
geopend om bestaande vergunning-
houders tijdelijk van een vergunning
voor een ander technisch systeem uit
te sluiten. Ik kom daar straks
uitgebreider op terug bij de
individuele vragen, maar dit is alleen
toegestaan als het nodig is om de
mededinging te bevorderen. In het
onderhavige geval zullen de
GSM-vergunninghouders inderdaad
worden uitgesloten van de DCS
1800-vergunning. Bij de volgende
verdeling van frequenties zal in
beginsel geen enkele partij op
voorhand worden uitgesloten van
het meedingen naar de vergunnin-
gen. Ik kom straks nog te spreken
over de dan mogelijke exclusiviteit.

In de derde plaats wordt in de
overgangsbepalingen vastgelegd dat
bij de onderhavige vergunning-
verlening de huidige GSM-
vergunninghouders en KPN als
machtiginghouder voor ATF 3 ± ook
wel NMT genoemd ± voor het
gebruik van hun frequenties een
vergoeding moeten betalen. Het is
misschien goed om te zeggen dat dit
een schaarstevergoeding en geen
naheffing is, zoals wel eens
gesuggereerd wordt. Men zou het
een naheffing hebben kunnen
noemen als wij, zoals oorspronkelijk
wel in discussie is geweest, hadden
gekozen voor een heffing met
terugwerkende kracht. Dan was het
een naheffing geweest.

Sinds ik mijn voornemen bekend
heb gemaakt om vanwege de
beperkte beschikbaarheid van
frequenties maar eÂeÂn vergunning te
verlenen, is er heel veel gebeurd. Dat
is door alle woordvoerders uitge-
breid gereleveerd. Zo is dit jaar in
Europees verband besloten om de
extended GSM-band inderdaad aan
te wijzen voor GSM; ''blij, blij, blij'',
zou ik zeggen. Dat maakt het
mogelijk om nu direct twee

Mevrouw Jorritsma-Lebbink, minister van Verkeer en Waterstaat
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